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Verslag vergadering 22 oktober 2020 

 

OUDERRAAD: donderdag 22 oktober 2020 

Aanwezigen: Thijs Smeyers, Leen De Keyser, Kris Hasaert, Luk Vandenpanhuyzen, Reinhilde Lanoye, 

Wouter Bossuyt, Johan Philips, Bieke Peeters, Jean-Pierre Schoels, Anne Dormaels, Lynn Vandezande, 

Nathalie Ruyssinck, Katie Hennes, Nathalie Broos, Elke Gielissen, Liene Willems, Lieven Desmet, Andy 

Lambrechts, Riet De Kempeneer, Shari Pappaert, Tine Van den Maegdenbergh, Wouter Ruythooren, 

Wannes Cardyn 

Werking Ouderraad 2020-2021: 

De functies van Leen De Keyser, secretaris en Liene Willems en Lieven Desmet, penningmeesters 

werden bevestigd. Lieven is bezig aan zijn laaste jaar. Indien er iemand kandidaat is om zijn functie 

over te nemen volgend jaar, kan die persoon dit jaar al mee volgen. 

Thijs Smeyers, voorzitter zou graag het voorzitterschap delen met een co- of ondervoorzitter. 

Kandidaten mogen zich altijd melden bij Thijs zelf. 

Reinhilde Lanoye, Wouter Ruythooren, Nora Timmermans en Thijs Smeyers vertegenwoordigen de 

ouderraad in de vergaderingen van de scholenraad.  De effectieve leden in de scholenraad zullen 

toegevoegd worden het bestuur van de ouderraad. Op die manier kan snel overleg gebeuren rond 

bepaalde thema’s, zoals bijvoorbeeld in het kader van de COVID-19-maatregelen. De effectieve 

leden van de scholenraad worden ook toegevoegd aan de whatsappgroep met de directie.  

Op deze manier kan Thijs als voorzitter meer verantwoordelijkheid delen en eenvoudiger aftoetsen 

bij een bredere groep. Het blijft de bedoeling om alle beslissingen wel steeds samen met de 

volledige ouderraad te maken.  

De vergaderkalender en activiteitenkalender voor dit schooljaar moeten nog opgesteld worden. 

Aanpak Corona-virus: 

Kris Hasaert, algemeen directeur van de Basisscholen De Kraal heeft toelichting gegeven bij de 

aanpak van de coronacrisis binnen de school. 

• De school is opgestart in code geel en is op 20 oktober overgeschakeld naar code oranje.  

o In alle fases blijven de kinderen van het basisonderwijs 100 % naar school gaan. 

o Er was geen open avond eind augustus, de infoavonden zijn digitaal of op school 

doorgegaan, de schoolfeesten zijn uitgesteld en er er wordt geen schoolzwemmen 

georganiseerd dit schooljaar. 



o In code oranje zullen de klasoverschrijdende activiteiten beperkt worden, zijn er 

geen uitstappen meer bijvoorbeeld naar musea of met het openbaar vervoer. 

Bezoek aan de bib wordt nog uitgeklaard met de gemeente. Na de herfstvakantie 

zullen de sportlessen niet meer in de Ivo Van Damme doorgaan. 

o Oudercontacten in november zullen voornamelijk digitaal doorgaan, maar indien 

nodig kunnen deze wel nog op school doorgaan zolang de maatregelen kunnen 

gevolgd worden. Hetzelfde geldt voor de MDO’s. 

• Voor de ouders is het heel belangrijk om de beslisbomen voor het kleuter en lager onderwijs 

te volgen. Deze zijn terug te vinden op de website en worden bijgewerkt indien de 

maatregelen veranderen. 

o Als het kind symptomen vertoont is het belangrijk dat ze thuis gehouden worden 

• Bij vermoeden van besmetting op school, gaat de person in isolatie en gaat deze zo snel 

mogelijk naar huis. De huisarts wordt geraadpleegd voor verdere instructies. Kinderen ouder 

dan 6 jaar/leerkracht worden getest en in afwachting van het resultaat wordt er thuis 

gebleven 

• Bij besmetting neemt de huisarts contact op met het CLB of de ouders nemen contact op 

met de school. Alle verdere communicatie verloopt via het CLB. De school bekijkt samen met 

het CLB welke maatregelen moeten genomen worden en hoe de lessen eventueel verder 

kunnen doorgaan. 

• Een laagrisicocontact van iemand die besmet is, mag nog steeds naar school komen. 

Een hoogrisicocontact van iemand die besmet is, moet thuis blijven en gaat 14 dagen in 

quarantaine. 

• In het kleuteronderwijs: 

o Als een kleuter positief test, worden de kleuters en de leerkracht beschouwd als een 

laagrisicocontact 

o Als de leerkracht positief test, worden de kleuters in de klas beschouwd als een 

hoogrisicocontact (geen mondmasker en geen 1,5 meter afstand) 

• In het lager onderwijs 

o Als een leerling positief test, worden de leerlingen en de leerkracht beschouwd als 

laagrisicocontact 

o Als de leerkracht positief test worden de leerlingen beschouwd als laagrisicocontact 

(mondmasker wordt gedragen of de afstand van 1,5 meter wordt gerespecteerd) 

• Bij de communicatie rond besmettingen wordt de privacy altijd gerespecteerd 

Er wordt nagekeken of de leerkrachten voldoende afstand kunnen bewaren van de ouders bij het 

afzetten van hun kinderen aan de kleuterschool. Er zal worden nagekeken of het duidelijker kan 

aangegeven worden tot waar de ouders mogen komen. 

Het zesde leerjaar zou normaalgezien deze week op zeeklassen gaan. Omwille van een besmetting 

bij iemand in de bubbel van één van de leerkrachten, werden de zeeklassen alsnog geannuleerd. 

Intussen is de juf zelf ook positief getest.  

• Een alternatieve week wordt georganiseerd door de leerkrachten, ouders etc. 

• Uit de communicatie van het CLB is gebleken dat de kinderen niet naar hun hobby’s mogen 

of buiten de school vriendjes mogen zien, maar binnen de school wordt er geen afstand 

genomen van de andere leerjaren. De leerlingen van het zesde leerjaar worden gezien als 

één klasgroep aangezien ze veel klasoverschrijdend werken. 

• De zeeklassen worden eventueel wel uitgesteld naar later dit schooljaar. Beschikbaarheden 

van verschillende locaties worden op dit moment nagevraagd. 



Klasouders 

• De klaslijsten zullen worden uitgestuurd door Leen, verantwoordelijke van de werkgroep 

ouderparticipatie, en een oproep zal gelanceerd worden voor nieuwe klasouders. Taken die 

de klasouders dit jaar kunnen opnemen: 

o Whatsapp groep maken met alle ouders 

o Activiteiten organiseren, voorlopig virtueel, zich houdend aan de geldende 

richtlijnen 

o Aanspreekpunt zijn voor leerkrachten en eventueel vrijwilligers zoeken voor een 

bepaalde activiteit 

o Aanspreekpunt zijn voor anderstalige ouders om communicatie te vertalen 

 

Naschoolse activiteiten 

Onder code oranje worden de naschoolse activiteiten niet terug opgestart. De gemeente heeft 

recent een nieuw reglement goedgekeurd met vernieuwde subsidies, bijkomende motivatie voor 

indicatorleerlingen etc. Zodra opgestart kan worden, zouden er meer activiteiten aan een kleinere 

groep kunnen aangeboden worden. 

Activiteiten in 2020-2021 

OpenAvond: Deze is niet doorgegaan, maar de kinderen en leerkrachten hebben ijsje van de 

ouderraad gekregen op eerste schooldag. 

Appelverkoop: Gaat voorlopig niet door. Kan eventueel nog later georganiseerd worden. Afstand 

onderling zou kunnen bewaard worden; extra maatregelen zouden moeten getroffen worden indien 

we dit laten doorgaan. 

Boekenbeurs: In de school is de ruimte te beperkt om de boekenbeurs te laten doorgaan. Hangar 

3020 zou in aanmerking kunnen komen. De datum moest dan wel aangepast worden van november 

naar januari. Onder de huidige maatregelen, met de nieuwe informatie, is de boekenbeurs in januari 

ook afgelast. Hangar 3020 is op dit moment nog gereserveerd op 16 januari. Indien de school of de 

ouderraad deze reservatie zou willen overnemen moeten zij dit zo snel mogelijk aan Tine Van den 

Maegdenbergh melden, anders zal de reservatie geannuleerd worden. Volgend jaar in november zal 

de boekenbeurs wel doorgaan. Kandidaten voor de werkgroep mogen zich aanmelden bij Tine. 

Normaalgezien krijgt elke klas een boekenbon (25 EUR/klas) om te spenderen op de boekenbeurs. 

Ook dit jaar zouden we dit nog wel kunnen geven om de klasbibliotheek aan te vullen. 

Snuffelmarkt: is vorig jaar niet kunnen doorgegaan. Bij een andere activiteit zou er ook nog wel 

verkoop van tweedehands boeken kunnen plaatsvinden. 

Spelletjesavond: afgelast en uitgesteld.  

Kraalkalender: Op zich worden vrijwilligers gezien als essentiële externen. Klasoverschrijdende 

activiteiten worden op dit moment zoveel mogelijk beperkt. De fotograaf die de vorige jaren de 

foto’s genomen heeft, zou dit onder de huidige maatregelen niet kunnen doen. Anne Dormaels, 

leerkracht kleuterschool, zal navragen in de kleuterschool of er eventueel een groepswerk per 

klas/leerjaar kan gemaakt worden. De files moeten de laatste week van november naar de drukker. 

De beslissing of de kraalkalender zou kunnen doorgaan moet genomen worden vóór de 

herstvakantie.  

Kraalfuif: zal niet kunnen doorgaan 



Ouderfuif: zal waarschijnlijk ook niet kunnen doorgaan 

Kerstfeest: voorlopig mag er niet klasoverschrijdend gewerkt worden, dus zal de viering ook niet 

kunnen doorgaan. Normaalgezien worden er koffiekoeken aangeboden na de viering. Deze kunnen 

dit jaar eventueel voorverpakt gegeven worden. De invulling van het kerstfeest en of de ouderraad 

zal trakteren zal nog verder bekeken worden door de directie en wordt verder besproken tijdens de 

volgende ouderraad.  

Nieuwe ideeën: 

• Soepverkoop: Brasserie De Curve zou twee soorten soep kunnen leveren aan 3 EUR per liter 

die dan door de ouderraad kan doorverkocht worden aan 5/6 EUR per liter. De soep wordt 

aangeleverd in 1 liter verpakkingen. Nathalie Broos zal de werkgroep trekken. Katie, Thijs en 

Bieke willen dit verder mee uitwerken. Reinhilde wil wel een een formulier maken met 

gestructureerde betaling.  

• Boekenmeter/peter: ouders kunnen meter/peter worden van een boek door het te kopen 

en te schenken aan de klas.  

• Fundels zijn digitale prentenboeken en AVI boeken voor kinderen tot 10 jaar. Een 

abonnement voor de school kost 189, 99 EUR voor de prentenboeken en 180 EUR voor de 

AVI boeken. De directie vraagt na of de leerkrachten hier interesse in hebben. Indien wel zal 

de ouderraad dit abonnement betalen. Indien geen interesse, zal er een boekenbon per klas 

gegeven worden.  

 

Scholenraad 

Nora Timmermans heeft op dit moment minder tijd om de ouderraad te vertegenwoordigen bij de 

scholenraad. Kandidaten, die kinderen hebben in de kleuterschool, worden gezocht om haar te 

vervangen.  Thijs Smeyers blijft plaatsvervangende. De scholenraad vergadert 4 keer per jaar en 

behandelt voornamelijk schooloverkoepelende zaken.  

De scholenraad zoekt ook een nieuwe voorzitter. De huidige verhuist weg uit Herent en stopt op het 

einde van dit schooljaar. Kandidaten mogen zich altijd melden en kunnen eventueel dit jaar al 

meelopen met de huidige voorzitter.  

De ouderraad zou meer visibiliteit krijgen eventueel via de website van de school. We starten met 

een werkgroep communicatie, die zal verder bekijken welke informatie vindbaar moet zijn voor alle 

ouders zodanig dat meer ouders betrokken kunnen worden. Ook het gebruik van de facebook pagina 

zou hieronder vallen. Wie geïnteresseerd is om hier verder over na te denken, mag altijd mailen naar 

de ouderraad. 

Varia 

Het variapunt van Katie met betrekking tot de overgang van derde kleuterklas naar eerste leerjaar is 

verzet naar volgende vergadering. 

 


